

التاريخ: 2026/03/13

قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة

يسر مصانع مسقط للخبوط ش.م.ع.ع (الشركة) إفادة المساهمين الكرام بقائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة مع نبذة تعريفية بالمترشحين . علما بأن إنتخاب وتعيين الأعضاء سيخضع لموافقة الجمعية العامة العادية للمساهمين والجهات الرقابية.

الرقم	اسم المترشح	المؤهلات الأكاديمية والخبرة العملية
1	مختار محمد حسن	عماني الجنسية , بكالوريوس تجارة، زميل معهد المحاسبين القانونيين في إنجلترا وويلز و لدية خبرة خمسة و خمسون عاما.
2	ADEL TAIZOON KHORAKIWALA	هندي الجنسية بكالوريوس علوم مع تخصص في إدارة الفنادق والسياحة من جامعة لين، الولايات المتحدة الأمريكية و لدية خبرة ثلاثة و عشرون عاما
3	صلاح عبدالله سلطان الشامسي	عماني الجنسية , ماجستير إدارة الأعمال، جامعة هال، المملكة المتحدة و لدية خبرة تسعة و عشرون عاما.
4	BALACHANDRAN THELAKKATTCHATOTH	هندي الجنسية , بكالوريوس علوم و لدية خبرة أربعون عاما.
5	عوض سالم مستهيل المعشني	عماني الجنسية , بكالوريوس المحاسبة والمالية و لدية خبرة تسع سنوات
6	HIMANSU MOHAPATRA	هندي الجنسية , ماجستير في التجارة (محاسبة متقدمة) ودبلوم دراسات عليا في إدارة الأعمال (المالية) و لدية خبرة خمسة و عشرون عامًا



Muscat Clearing & Depository (S.A.O.C)
مسقط للمقاصة و الإيداع (ش.م.ع.ع.)



Date: 13/03/2026

List of candidates for membership of the Board of Directors

MUSCAT THREAD MILLS SAOG (the company) is pleased to inform the market and valued shareholders of the list of candidates for membership of the Board of Directors with an introduction to the candidates. Note that the election and appointment of members will be subject to the approval of the ordinary general meeting of shareholders and regulatory authorities.

No	Candidate Name	Experince and Qualification
1	مختار محمد حسن	An Omani national, commerce graduate, Fellow (FCA) of the Institute of Chartered Accountants in England and Wales having fifty-five years of experience
2	ADEL TAIZOON KHORAKIWALA	An Indian national, science graduate with specialization in hotel and tourism management from Lynn university, USA having twenty-three years of experience.
3	صلاح عبدالله سلطان الشامسي	An Omani national, Master of Business Administration, University of Hull, UK having twenty-nine years of experience.
4	BALACHANDRAN THELAKKATTCHATOTH	An Indian national, science graduate having forty years of experience.
5	عوض سالم مستهيل المعشني	An Omani national, graduate in accounting and finance having nine years of experience.
6	HIMANSU MOHAPATRA	An Indian national, with a master's degree in commerce (Advance Accountancy) and a Post Graduate Diploma in Business Management (Finance) having twenty-five years of experience.



Muscat Clearing & Depository (S.A.O.C)
مسقط للمقاصة و الإيداع (ش.م.ع.م) 